
  

 
 
 

 

USNESENÍ Z 10. JEDNÁNÍ  
 

VÝBORU MÍSTNÍ AGENDY 21 
V ROCE 2024 

 

dne 19. 11. 2024 
Výbor: 
 
Předseda výboru / odpovědný politik MA21:   
Ing. Vít Bobysud 
 
Místopředsedkyně výboru:     
Mgr. Yveta Kvapilová 
 
Tajemnice výboru:  
Bc. Aneta Čečáková 
 
Členové výboru:      
Ing. Lenka Pachmanová  
Miloš Drha  
Daria Křivánková  
Mgr. Václav Hrdlička 
Mgr. et Mgr. Jana Prosmanová – omluvena 
 
Host: 
Martina Münzbergerová 

Program jednání: 

1- Zhodnocení akce Reuse Day 
2- Vánoční Jarmark 
3- 8 priorit z Veřejného Fóra 
4- Zhodnocení proběhlých akcí  

(Homeopatie, Malvazinky, Den Stromů, Čtení seniorů dětem, fotosoutěže o nejhezčí balkón a 
předzahrádku) 

5- Různé 
 
 
 
 
 
 
 

 



1- Zhodnocení akce Reuse Day 
 
Tento projekt se uskutečnil v rámci festivalu volného času, konkrétně na Svatováclavských slavnostech 
před radnicí MČ Praha 13. Zástupci MA21 se zúčastnili workshopu na Magistrátu hlavního města 
Prahy a byli podrobně seznámeni s touto akcí. Akce se konala ve spolupráci s organizací SWAP 
PRAGUE, která zajistila samotný swap a připravila edukativní texty a obsah na sociální sítě. MA21 
obdržela od Magistrátu hlavního města Prahy dotaci na realizaci této akce ve výši 60 tisíc Kč. Členové 
výboru se podíleli na hladkém průběhu akce dle předem stanoveného rozpisu směn. 
 
Výtěžek z celé akce byl věnován organizaci Helppes o.p.s. Celkově se vybralo okolo 19 tisíc Kč z 
prodeje výrobků základní školy Jánského, dobrovolného vstupného a prodeje reklamních předmětů 
Helppes o.p.s. 
 
Celá akce měla velmi pozitivní ohlas a spojení se Svatováclavskými slavnostmi se ukázalo jako 
užitečné rozhodnutí, vzhledem k finančním nákladům. MA 21 plánuje uspořádat tuto akci tuto akci i 
v roce 2025, opět paralelně se Svatováclavskými slavnostmi, a bude opětovně podána žádost o dotaci 
na Magistráu hlavního města Prahy. Bylo vybráno více než 750 kg věcí, převážně textilu. 
 
Na akci byly také dvě dílničky pro děti. V jedné si děti mohly vyzkoušet zatlouct hřebík nebo uříznout 
kousek dřeva a případně si z kousků dřeva něco vyrobit, což jim přineslo spoustu zábavy a nové 
zkušenosti. Druhá dílnička byla zaměřena na udržitelné kreativní vyrábění obrazů ze zbytků látek. Děti 
si s nadšením odnášely domů krásné a originální výrobky, které samy vytvořily. 
 
Po celou dobu akce panovala přátelská atmosféra a všichni návštěvníci byli nadšeni, často se 
dotazovali, kdy bude akce opětovně pořádána. Akce se zúčastnily všechny věkové kategorie  
 
USNESENÍ: 

Výbor bere tuto informaci na vědomí.     4–0–0 ( pro/proti/zdržel se) 

2- Vánoční Jarmark 
Termín Vánočního jarmarku je stanoven na 4. prosince 2024 od 10:00 do 17:00 hodin. Tajemník s 
rozšířením jarmarku do atria radnice souhlasil. Časová pásma pro vystoupení dětí ze základních škol s 
koledami byla stanovena. Celkem se účastní 9 základních škol a 1 mateřská škola. Na akci bude 
podáváno malé občerstvení. Letošní ročník Vánočního jarmarku bude co do prodejců rekordní. 
Členové výboru se budou podílet na hladkém průběhu celé akce na základě harmonogramu. 
 
USNESENÍ: 

Výbor bere tuto informaci na vědomí.     4–0–0 ( pro/proti/zdržel se) 

3- 8 priorit z Veřejného Fóra 
 
Předseda výboru informoval členy o aktuálním stavu rozpracovanosti osmi priorit z Veřejného Fóra 
2023. Některé priority byly již kompletně vyřešeny, nebo jsou řešeny. Materiál bude členům zaslán 
emailem. 
 
USNESENÍ: 

Výbor bere informaci na vědomí.     4–0–0 ( pro/proti/zdržel se) 
 
 
 



4-  Zhodnocení proběhlých akcí 
 
Homeopatická přednáška na téma „Jak předcházet úrazům“ - Díky pozitivnímu ohlasu na předchozí 
přednášku ke Dni matek na téma „Jarní alergie“, jsme v druhé polovině roku 2024 naplánovali další 
specializované přednášky. Přednáška na téma „Jak předcházet úrazům“ se konala 23. října 2024 od 
15:00 v obřadní síni ÚMČ Prahy 13.  
Tyto přednášky mají stále větší pozitivní ohlas a zájem o ně je opravdu velký. Z tohoto důvodu se bude 
přednáška na téma „Jak předcházet úrazům“ konat znovu dne 27. listopadu 2024 opět v obřadní síni 
od 15:00, tentokrát rozšířená o téma imunity. 
Navázali jsme dlouhodobou spolupráci s Akademií klasické homeopatie. 
 
Komentovaná prohlídka hřbitova Malvazinky – V úterý 15. října 2024 proběhla komentovaná 
prohlídka hřbitova Malvazinky pro členy virtuálního klubu seniorů, kterou vedla paní Alena Lehnerová, 
předsedkyně spolku Sdružení pro záchranu Malostranského hřbitova. 
 
Prohlídka proběhla za krásného slunného počasí, které přispělo k příjemné atmosféře. Hřbitov na 
Malvazinkách je známý svou bohatou historií a klidným prostředím. 
 
Senioři si odnesli mnoho nových poznatků a zážitků a obdrželi pamětní známku do svých 
Vzpomínkovníků. 
 
V komentovaných prohlídkách významných pražských pohřebišť budeme nadále pokračovat. Senioři 
projevili zájem navštívit hřbitov na Vinohradech. Návštěva se uskuteční na jaře  
 
Den Stromů – MA 21 podpořila tuto akci finanční částkou ze svého rozpočtu ve výši 5 000,- 
 
Čtení seniorů dětem – ve spolupráci s Městskou knihovnou v Praze, pobočka Stodůlky, a naší MA21, 
konkrétně s virtuálními kluby seniorů, se podařilo najít 8 pohádkových dědečků a babiček. Tito milí a 
ochotní senioři mají zájem číst pohádky malým dětem a tím přispět ke krásným okamžikům a novým 
zážitkům pro naše nejmenší.  
 
Fotosoutěže o nejhezčí balkón a předzahrádku – Soutěž se těší velké oblibě nejen mezi širokou 
veřejností, ale také mezi žáky základní školy ZŠ Jánského, kteří se rovněž zúčastnili této soutěže ve své 
kategorii. 
 
Slavnostní vyhlášení soutěže na ZŠ Jánského proběhlo dne 11. října 2024. Všichni účastníci soutěže 
byli oceněni drobnými dárky, pamětními listy. Výherci soutěže obdrželi hodnotnější ceny jako uznání 
za své úspěchy. 
  
Dne 16. října 2024 se v odpoledních hodinách konalo slavnostní předávání cen v soutěži o nejhezčí 
zahrádku, předzahrádku a balkon v prostorách radnice MČ Prahy 13.  
 
Ceny do soutěže věnovalo zahradnictví Král a nově květinářství Adele’s Flowers, které působí na 
Nových Butovicích od roku 2016. Toto květinářství darovalo krásné a voňavé orchideje pro první tři 
vítězná místa v jednotlivých soutěžních kategoriích. 
 
Díky pozitivnímu ohlasu plánujeme uspořádat vánoční verzi této soutěže.  
 
I nadále jsou vydávány Euro klíče a seniorské obálky a I.C.E. karty. 
 
Ve virtuálním klubu seniorů je aktuálně 1084 členů. 
 



 


